
 

 

 

 2022 באוקטובר 2          

 שלום ושבוע טוב לכולם, 

אבל לא השנה, לאור הסיטואציה בה אנו מתעוררים  -אנחנו בעיצומה של תקופת החגים, תקופה שקטה בדרך כלל 

אבל  -ת והאוצר, צעדים שכידוע וכצפוי אינם מסייעים כלל לאזרחים חדשות לבקרים למהלכים שמבצעים שרי החקלאו

 פוגעים אנושות בחקלאות הישראלית ובחקלאים המקומיים.

ק"ג, בניגוד לבקשתנו ולהסברים  1.5טון דבש בצנצנות של עד  200כפי שכבר עדכנו, שר החקלאות אישר ייבוא של 

פי הצומח, לאור הפגיעה הצפויה בתהליך ההאבקה החיוני. נוהן בעשהייבוא עשוי להביא לפגיעה חמורה הן בדבוראים 

כתגובה להחלטה, ביום שלישי לפני ראש השנה, ארגון מגדלי הדבורים ארגן הפגנה מרשימה מהרגע להרגע, במשמר 

ים דוד בקרבת ביתו של השר. הגיעו כמאה מגדלים מענפים שונים. המפגינים חילקו צנצנות דבש קטנות ותפוחים לתושב

שהגיעו ונכנסו ליישוב כמחווה על חוסר הנעימות והעיכובים בכניסה ליישוב. ההפגנה הגיעה עד לרחוב שבו גר השר, 

ושם יצאנו בקריאות נגד ההחלטה לייבא דבש. את ההפגנה סיימנו בשירת התקווה. ההפגנה הייתה הפגנת כוח טובה 

ל וענף הדבורים בפרט. בנוסף, ארגון מגדלי הדבורים מול העמדה התוקפנית של השר כלפי החקלאות הישראלית בכל

 העמיד במשמר דוד משמרת מחאה יומית נגד החלטת השר.

בנוסף, משרד המשפטים אישר לשר האוצר, על אף מחאותינו ליועצת המשפטית לממשלה, לחתום על צו להפחתת 

סוגי הדגים דניס, ברמונדי, לברק, פורל  המכסים על דגים. לצערנו, שר האוצר אכן חתם על הצווים המורידים מכס על

ועוד. ברור לכולם, שמחיר הדגים לציבור לא יוזל בתקופת החגים ומדובר בהחלטה פופוליסטית שנועדה לצרכי בחירות 

 בלבד. 

יום למחרת התקיים במשרד האוצר דיון עם אנשי משרד האוצר והחקלאות יחד עם ארגון מגדלי הדגים ואתנו, בנושא 

גבי סוגי הדגים שנפגעו מצו הורדת המכס. לצערי, גם במפגש הזה נתקלנו באטימות ולא הצלחנו להגיע הסכם ל

 יצאנו מהישיבה כמו שנכנסנו, ללא הסכמות כלל.  -להסכמות, ולאכזבתנו 

מיד לאחר ראש השנה, הגעתי יחד עם אילנה לפורום הקיבוצים של מרחב העמקים, לדבר ולהציג להם על הרפורמה עם 

זור שהם נמצאים בו. נמשיך להגיע אליכם במידה ותבקשו כדי להסביר ולהציג את הרפורמה דרך העיניים דגש על הא

 שלנו. 

 ברצוני לאחל לכולם גמר חתימה טובה, ואנו נמשיך להיאבק למענכם,
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